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متن پرسش

با سلام: ببخشید استاد یکسری مباحث در بعضی جاها در حال تدریس است با عنوان ثروت ایمان که

گفته میشه یکسری قوانین در عالم هستی هست اگه بهش عمل بشه به هر چیزی بخواهیم میرسیم

و هر اتفاقی برای ما میفته خودمون رقمش میزنیم و اتفاقات ناگوار به خاطر بی قانونی ما هست و

قانون اولشون خود مرکزیت هست بعدی قانون انرژی و .... از آیات قرآن و سخن ائمه هم استفاده

می شود میخواستم نظر شما را راجع به این مباحث بدانم یکسری افراد هم میگن با عمل به قوانینش

آرامش پیدا کردن. من خودم میگم اگر همه چیز به خود ما و رفتارمان برمیگردد پس امتحان و

آزمایش الهی چه نقشی دارد. با تشکر

متن پاسخ

 باسمه تعالی: سلام علیکم: به نظر بنده این موارد با نوعی توهّم و القائات روانی همراه است. موفق

باشید


